
 

Zápis z jednání školské rady při Základní škole Kamenice č. 5/2023 

dne 13.4.2023 

 

Přítomni: Miroslava Adamcová, Ing. Markéta Čejnová, Mgr. David Krop, Barbora Rosůlková, 

Pavel Winter 

Omluveni  : Michaela Slámová 

Program : 

1. Zahájení jednání 

2. Odsouhlasení programu – doplnění 

3. Změna v členství školské rady – člen za zřizovatele 

4. Rozpracované  body z minulého jednání   

a) výuka angl. jazyka -konverzace  

b) lepší prezentace možných povolání pro žáky 9. tříd 

c) únikové východy – krizová situace  

d) transparentní účet školy 

e) řešení kouření žáků v okolí školy 

5. Společná aktivita (akce ) rodičů a školy - Mgr. Krop 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

 

Ad 1) 

Předsedkyně školské rady (dále jen ŠR) přivítala přítomné členy, konstatovala, že je ŠR 

usnášeníschopná a v 17:30  hodin zahájila  jednání. 

Ad 2) 

Program byl rozeslán elektronickou poštou v předstihu. Další body nebyly zařazeny a program 

byl schválen. 

Ad 3) 

V souladu s volebním řádem pro volby členů školské rady, čl. 2, odst. 1 se stala novou členkou 

ŠR za zřizovatele zastupitelka obce Kamenice paní Barbora Rosůlková. 

Ad 4) 

Na minulém jednání ŠR bylo opětovně projednáváno několik témat.  

a) Zatím nebyl oznámen žádný kontakt na rodilého mluvčího, schopného ve škole učit 

dobrovolníky konverzaci v anglickém jazyce. 

b) Možnost krátké neformální prezentace svého povolání – zaměstnání  nabídlo  pět  maminek 

a dva tatínkové. ŠR proto ještě jednou osloví rodiče se stejnou žádostí v září. 



c) Zástupci rodičů znovu projevili obavy, zda jsou všichni pedagogové a žáci seznámeni s 

únikovými východy a způsobem evakuace ze školy. Dle sdělení vedení školy by měl v 

nejbližších dnech proběhnout nácvik této evakuace. 

d) ŠR navrhla zřídit transparentní účet školy, z jehož finančních darů by mohly být hrazeny 

další učební pomůcky, vybavení tříd atp. Vedení školy souhlasilo a číslo účtu i možnost, jak 

finanční prostředky na účet darovat, budou zveřejněny na stránkách školy. 

e) Nevhodné chování některých žáků, tj. kouření v okolí školy, považují členové školské rady 

za velmi závadné pro mladší spolužáky. Protože chování mimo pozemek školy nelze upravit 

školním řádem, proběhla schůzka se zástupci obce Kamenice. Za ŠR se schůzky zúčastnila paní 

Adamcová, Mgr. Krop a paní Rosůlková. Za obec byl přítomen starosta Ing. Čermák, 

místostarosta Ing. Valášek a sociální pracovnice paní Bc. Kottasová. Výsledky společné snahy 

školy, školské rady a obce Kamenice o omezení nežádoucího chování lze shrnout do 

následujících bodů : 

• Obec nyní doplňuje a přenastavuje kamerový systém na náměstí – napojeno přímo na 

Policii ČR Nová Hospoda  

• Policie ČR řeší svojí cestou prodej závadných látek v okolí školy 

• Proběhla schůzka představitelů obce s preventisty Policie ČR 

V této souvislosti požádá ještě ŠR vedení obce Kamenice o projednání možnosti vydání obecní 

vyhlášky, která by mohla omezit závadné chování v okolí školy. 

5) Mgr. David Krop přednesl návrh uspořádat akci (sportovní, společenskou, zábavnou),kterou 

by spoluorganizovali rodiče se školou. Další podrobnosti a možnosti budou projednány na 

příštím jednání ŠR. 

6.) Zástupci ŠR za rodiče ocenili možnost zakoupení oblečení se jménem školy. 

Zápis z jednání provede předsedkyně ŠR, ověření Mgr. David Krop.  

V 19 hodin poděkovala paní Adamcová všem za účast a jednání ukončila. 

 

Zapsala: 

Miroslava Adamcová, 16.4.2023 

Ověření: 

Mgr. David Krop 

 

 

 

 

 

 



 


